
Referat fra bestyrelsesmøde i afdeling 5 & 6 den 2. oktober 2014. 
 

Tilstede: Jonna, Malou, Henning og Tom. 

1. Tom Poulsen blev valgt som næstformand. Sekretær går på skift, Tom skriver referat i dag og Malou 

skriver til næste møde. 

2. Referater og dato for næste møde i bestyrelsen lægges ud på vores hjemmeside: 

sab.dk/beboerdemokrati/afdeling 5 & 6 og sættes op i varmemesterens kasse ved blok 19 – 23. 

3. Afdeling mangler information og især status på ”projekt nye tage”. Vi beder boligforeningen om en 

orientering snarest muligt, hvor der også kan stilles spørgsmål til John Tofting. 

4. Bestyrelsen holder møde hver 2. måned, så vidt muligt i fælleslokalet. 1 time før mødet vil 

bestyrelsen være tilstede, hvis der er beboere der vil tale med os. 

5. Vi har ikke modtaget tilbud på ombygning/isolering af fælleslokalet. Der skal efter loven tilkobles 

en ekstern konsulent, og det har vi givet tilladelse til nu, så vi snarest kan få et overslag og indkalde 

til det ekstraordinære afdelingsmøde. 

6. Inden tagene på blokkene skal udskiftes, vil vi gerne udfordre om bevaringsværdighed, har nogen 

indflydelse på evt. isolering m.m. Vi kontakter John Tofting. 

7. Vi beder boligforening om at kontakte Svendborg Kommune, Teknisk Forvaltning ang. 

Fortovsfliserne i afdeling 6. Vi ønsker at de skal rettes op efter alle de lastbiler m.m. der har kørt 

der ved udskiftning af tage. 

8. Vi prøver at få et kursus oprettet snarest muligt om brug af vores ”hjertestarter” ved vaskeriet i 

blokkene”. I vil få besked når der åbnes for tilmelding til kurset. 

 

Næste møde afholdes den 3. december kl. 19.  

Kom og møde bestyrelsen fra kl. 18 – 18.45, vi giver en kop kaffe.   


